
 
Jalankulku ja pyöräilyväylän aluereitin kehittäminen Jutkokylän alueella 
 
LL 12.01.2023 § 9  
  
 
 
Valmistelija Valmistelija: liikelaitosjohtaja Marja-Riitta Vavuli-Kiviniemi, p. 044 4973685, 

marja-riitta.vavuli-kiviniemi@liminka.fi  
 
  
 Limingan kunnan Kunnallistekniikan liikelaitos on kilpailuttanut jalankulun 

ja pyöräilyväylien aluereittien rakentamisurakan Jutkokylän alueelle.  
 Urakan tulee olla valmiina 30.9.2023.  
  
 Hankinnasta on julkaistu tarjouspyyntö Cloudiassa 16.11.2022. Tarjousten 

jättöaika päättyi 9.12.2022. 
 
 Valtuuston on myöntänyt  hankeelle 1 100 000 €. Hankkeelle saadaan 

Traficomin kävelyn ja pyöräilyn avustusta 330 000 €. Kunnan  
nettokustannus hankkeessa on  770 000 €.   

  
 Kilpailutuksessa saatujen tarjousten pohjalta myönnetty investointiraha ei 

riitä hankkeen toteutukseen.   Kilpailutuksen  perusteella hankkeen 
kokonaiskustannusarvio on tarkentunut  1 520 000  €, jolloin hankkeen 
nettokustannus kasvaa 420 000 €. 

 
   
 
 
Esittelijä Liikelaitosjohtaja kunnallistekniikka liikelaitos Vavuli-Kiviniemi Marja-Riitta 

 
Päätösehdotus Annetaan kokouksessa. 

 
Päätös Liikelaitosten johtokunta pyytää omistajan kantaa hankkeen eteenpäin 

viemiseen. 
 
 
 
KH 16.01.2023 § 7  
  
Valmistelija  Simo Pöllänen, simo.pollanen@liminka.fi, puh. 044 4973701 

 
Liikelaitosten johtokunta tekee päätöksen asiasta kokouksessaan 
12.1.2023. 
 
Kunnallistekniikan liikelaitos on kilpailuttanut Jutkokylän jalankulku- ja 
pyöräilyväylän aluereitin kehittämishankkeen. Tarjouksia hankkeelle tuli 9. 
On todettava, että hankkeen toteutukselle on riittävä kilpailutus ja 
hankkeen laatutason mukainen hinta on saatu selville. Omistajan tulee 
ilmoittaa kunnallistekniikan liikelaitokselle, että hanke keskeytetään tai 
hankkeelle varataan lisämäärärahaa. Hankkeen toteutuksen tekee 
mahdolliseksi, että  valtuusto myöntää ylitys oikeutta 420 000 € tai etsitään 
investointi osasta kohteet, joista voitaisiin säästää, esim. Saunaranta 
150 000 € ja peruskorjaus kohteista 270 000 € (Jutkokylän 1 vaihe, 
Keihään ja Susitien peruskorjaus 220 000 € ja Mäntykuja-Sortavalantien 
kävely- ja pyöräilyväylän peruskorjaus 50 000 €). 
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Esittelijä Kunnanjohtaja Rajala Pekka 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että talousarvion investointiosaa 

muutetaan siten, että hankkeelle siirretään 420 000 € investointiosasta 
seuraavasti: Saunaranta -150 000 € ja peruskorjaus kohteista -270 000 € 
(Jutkokylän 1 vaihe, Keihään ja Susitien peruskorjaus -220 000 € ja 
Mäntykuja-Sortavalantien kävely- ja pyöräilyväylän peruskorjaus -50 000 
€). 
 

Päätös Kunnanhallitus päätti yksimielisesti siirtää asian seuraavaan kokoukseen. 
 
 
 
KH 30.01.2023 § 19    
17/02.08.00/2023    
 
 
Valmistelija Simo Pöllänen, simo.pollanen@liminka.fi, puh. 044 4973701 
 
 Kunnanhallituksen 16.1.2023 kokouksen jälkeen aiempaan liikelaitosten 
 johtokunnan asiaa koskevaan käsittelyyn on täydennetty liikelaitosten 

johtokunnan 12.1.2023 kokouksen asiaa koskeva päätös pöytäkirjan 
valmistuttua.  
  

Esittelijä Kunnanjohtaja Rajala Pekka 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että talousarvion investointiosaa 
muutetaan siten, että hankkeelle siirretään 420 000 € investointiosasta 
seuraavasti: Saunaranta -150 000 € ja peruskorjaus kohteista -270 000 € 
(Jutkokylän 1 vaihe, Keihään ja Susitien peruskorjaus -220 000 € ja 
Mäntykuja-Sortavalantien kävely- ja pyöräilyväylän peruskorjaus -50 000 
€). 
 

Päätös Tekninen johtaja Simo Pöllänen ja Kunnallistekniikan liikelaitosjohtaja 
Marja-Riitta Vavuli Kiviniemi olivat läsnä asiantuntijoina esittelyn ajan ja 
poistuivat kokouksesta ennen päätöksentekoa. 
 
Keskustelun aikana Asko Laukkanen esitti, Mäntykuja-Sortavalantie 
kävely- ja pyöräilyväylän peruskorjauksesta (-50 000 €) luovutaan ja 
ilmastonmuutosoppimisympäristön investoinnin (-100 000 €) toteuttamista 
siirretään vuodella. Lisäksi esitetään valtuustolle, että se myöntää 
hankkeelle 270 000 €:n lisämäärärahan. Tuomas Okkonen kannatti 
Laukkasen esitystä.  
 
Teemu Sanaksenaho esitti, että hanke keskeytetään ja tie toteutetaan 
omana työnä. Heidi Haataja kannatti Sanaksenahon esitystä.  
 
Minna Rautio esitti, että hanketta jatketaan ja otetaan lisärahoitus 
seuraavista: Saunaranta -150 000 €, Keihääntie - Susitie -120 000 €, 
ilmastonmuutosoppimisympäristö -100 000 € ja Mäntykuja-Sortavalantie -
50 000 €, yhteensä -420 000 €. Lisämäärärahaa valtuustolle ei esitetä. 
Senja Kovaniemi kannatti Raution esitystä.  
 
Puheenjohtaja totesi, että koska on tullut kannatettuja muutosesityksiä, 
tulee äänestää. Äänestystavaksi sovittiin kädennostoäänestys. 
Puheenjohtaja totesi, että ensin äänestetään siitä, keskeytetäänkö hanke 
Teemu Sanaksenahon esityksen mukaisesti vai toteutetaanko hanke Asko 
Laukkasen esityksen mukaisesti. Hankkeen keskeyttämisen puolesta 
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äänestivät Haataja ja Sanaksenaho, Laukkasen esitystä kannattivat 
Laukkanen, Okkonen ja Pietilä. Tyhjää äänestivät Hintikka, Kovaniemi, 
Pakaslahti ja Rautio.  
 
Laukkasen esitys eteni äänestykseen Minna Raution kannatettua 
muutosesitystä vastaan. Suoritetussa äänestyksessä Laukkasen esitystä 
kannattivat Laukkanen, Okkonen ja Sanaksenaho. Raution esitystä 
kannattivat Kovaniemi, Pakaslahti, Pietilä ja Rautio. Tyhjää äänestivät 
Haataja ja Hintikka.   
 
Viimeiseksi äänestettiin Minna Raution tekemän muutosesityksen ja 
kunnanjohtajan pohjaesityksen välillä. Raution esitystä kannattivat 
Kovaniemi ja Rautio. Alkuperäistä kunnanjohtajan esitystä kannattivat 
Hintikka, Pakaslahti ja Pietilä. Tyhjää äänestivät Haataja, Laukkanen, 
Okkonen ja Sanaksenaho.  
 
Kunnanhallituksen päätökseksi tuli kunnanjohtajan pohjaesitys. 
Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että talousarvion investointiosaa 
muutetaan siten, että hankkeelle siirretään 420 000 € investointiosasta 
seuraavasti: Saunaranta -150 000 € ja peruskorjaus kohteista -270 000 € 
(Jutkokylän 1 vaihe, Keihään ja Susitien peruskorjaus -220 000 € ja 
Mäntykuja-Sortavalantien kävely- ja pyöräilyväylän peruskorjaus -50 000 
€). 
 
Kunnanhallitus päätti tarkistaa tämän pykälän kokouksessa.  
 
Kokouksessa pidettiin tauko klo 17.19-17.26. 

 


